
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                                 
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 22/16.06.2025 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 272/2025 
 
Θέμα 5ο Η.Δ.: «Αίτημα στον ΑΔΜΗΕ για ανταποδοτικά από τη λειτουργία του ΚΥΤ στη θέση Ποταμιά Αθικίων» 
 

Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 16η του μηνός Ιουνίου του έτους 2025, ημέρα της 
εβδομάδος Δευτέρα  και ώρα 19:00 έλαβε χώρα η τακτική δια ζώσης συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 20350/12-06-2025 έγγραφη πρόσκληση, του κου 
Παπαβενετίου Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 
4555/2018, άρθρο 74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο 
Σταυρέλη ο οποίος ήταν παρών, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα είκοσι επτά 
(27) Μέλη, δηλαδή: 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Ταγαράς Βασίλειος  
3. Παπαδημητρίου Σωτήριος  
4. Τσουλουχά Δήμητρα 
5. Δημάκος Κωνσταντίνος  
6. Χατζής Μιχαήλ  
7. Παπαϊωάννου Ευάγγελος  
8. Πανταζής Βασίλειος  
9. Τσάκωνας Ιωάννης 
10. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος  
11. Λαμπρινός Παναγιώτης 
12. Καλκανάς Ιωάννης 
13. Αγγέλου Κωνσταντίνος (αποχώρησε στο 5ο  Θ.Η.Δ.) 
14. Πούλος Ανδρέας  
15. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
16. Μελέτης Χρήστος (αποχώρησε στο 12ο  Θ.Η.Δ.) 
17. Δανιήλ Σταύρος (αποχώρησε στο 5ο  Θ.Η.Δ.) 
18. Νανόπουλος Βασίλειος 
19. Πούρος Γεώργιος 
20. Ραντίτσα Μαρίνα (αποχώρησε στο 5ο  Θ.Η.Δ.) 
21. Τσατσούλης Αθανάσιος 
22.  Κυριαζής Αντώνιος  
23. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία)  
24. Ταγαράς Αναστάσιος 
25. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
26. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ)  
27. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος – Αλέξανδρος  

1. Μανωλάκης Δημήτριος  (προσήλθε στο 3ο  Θ.Η.Δ. ) 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία (προσήλθε στο 3ο Θ.Η.Δ. ) 
3. Μποζίκης Αναστάσιος 
4. Καρασάββας Ιωάννης  
5. Μπίτζιος Δημήτριος  
6. Καρσιώτης Παναγιώτης 
7. Πιέτρης Τιμολέων (προσήλθε πριν την έναρξη 

Θ.Η.Δ.) 
8. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων  

 
 
 

 
 

 
 

 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

 
 
 



 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   
 

 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
Ο κ. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος ήταν εκτός της αιθούσης του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 

Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και για το ανωτέρω θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, με τίτλο «Αίτημα στον ΑΔΜΗΕ για ανταποδοτικά από τη λειτουργία του ΚΥΤ στη θέση Ποταμιά Αθικίων», 
έθεσε υπόψη των Μελών του Δημοτικού Συμβουλίου την εισήγηση του Δημάρχου Κορινθίων κ. Νικολάου Σταυρέλη, η 
οποία καθ΄ όλο το περιεχόμενό της έχει ως εξής: 
«ΠΡΟΕΔΡΕ 
 "Αίτημα στον ΑΔΜΗΕ για ανταποδοτικά από τη λειτουργία του ΚΥΤ στη θέση ποταμιά Αθικίων" 
 

 Όπως έχουμε τονίσει και στην προεκλογική μας δέσμευση θα διεκδικήσουμε ανταποδοτικά από τον ΑΔΜΗΕ για την 
περιβαλλοντική όχληση που υφίστανται οι κάτοικοι και ο Δήμος ευρύτερα στην γύρω περιοχή  του Κέντρου Υπερυψηλής 
Τάσης που ήδη λειτουργεί στη θέση "Ποταμιά" Αθικίων. 
 Πράγματι είναι δεδομένο ότι περιβαλλοντικά η περιοχή υποβαθμίστηκε με την εγκατάσταση του ΚΥΤ παρά τις 
διαχρονικές αντιδράσεις του Δήμου από το 2011. 
 Όμως είναι πλέον πραγματικότητα και εμείς ζητάμε  να δοθούν ανταποδοτικά στους κατοίκους, τους συλλόγους και 
το Δήμο  από τον ΑΔΜΗΕ. 
 Το ποσόν  που θα ζητήσουμε είναι το ανώτατο δυνατόν για διάστημα όσο  το δυνατόν περισσότερο. 
 Παρακαλώ να εξουσιοδοτηθεί ο Δήμαρχος για  τις διαπραγματεύσεις του ποσού και του χρονικού διαστήματος». 
 
Ο Δήμαρχος κ. Νικολάος Σταυρέλης τοποθετήθηκε επί του θέματος και ανέφερε μεταξύ άλλων: 

 «…Να διεκδικήσουμε χρήματα και να σας ακούσω και τους δημοτικούς συμβούλους αν κάτι άλλο έχετε να 

προτείνετε. Υπάρχει ένα περιβαλλοντικό αποτύπωμα σε βάρος των κατοίκων και του Δήμου στην ευρύτερη περιοχή - 

Χιλιομόδι, Μαψός, Αθίκια, Αλαμάνο, Σολομός. Κάναμε αγώνες από το 2011 και σε αυτή την περίπτωση αποτύχαμε. Τι 

μπορούσαμε λοιπόν να πάρουμε για το ΚΥΤ;«…» 

Τα ανταποδοτικά είναι ένα πάγιο αίτημα του Δήμου, τουλάχιστον αυτού του Δημοτικού Συμβουλίου…Αυτοί 

μπορούν να καλύψουν δαπάνες μέχρι ενός ποσού και για μία συγκεκριμένη χρονική διάρκεια, την αρχή θα κάνουμε 

έτσι για να καλυφθούν ανάγκες των φορέων και των πολιτών αυτών των περιοχών που προανέφερα. Το ποσό θα το 

παλέψω μέχρι τελευταίο ευρώ, στο πλάνο που έχουν και στο ύψος που μπορούν. Σας λέω ότι θα πάω στο ανώτατο 

ποσό διεκδίκησης «…» 

Μπορούν να καλύψουν τα ποδοσφαιρικά και αθλητικά σωματεία της περιοχής, αλλά δεν μπορούν να δώσουν 

επιχορηγήσεις. Μπορούν όμως να καλύψουν δαπάνες, αθλητικού υλικού, δαπάνες για τα σωματεία της 

δασοπροστασίας, να πάρουν ένα πυροσβεστικό όχημα. Μπορούν να καλύψουν δαπάνες για τα σχολεία, όπως τον 

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου, 
2. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 
3. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

1. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
2. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου  
3. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
4. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
5. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 
6. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
7. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
8. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
9. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
10. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
11. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 
12. Ταμπουρατζή Αικατερίνη – Λεχαίου 
13. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
14. Κώστας Γεώργιος – Άσσου 
15. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
16. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
17. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
18. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
19. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 

 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 



 

κλιματισμό. Μπορούν να καλύψουν ανάγκες για τον πολιτισμό, την Θεατρική σκηνή Χιλιομοδίου, τον Πολιτιστικό 

σύλλογο Αλαμάνου, για τον Πολιτιστικό Σύλλογο Σολομού, τον Πολιτιστικό Σύλλογο Αθικίων, ή τις δαπάνες των ΚΑΠΗ. 

Αυτά μπορούν να τα καλύψουν. Και θα τα παλέψω μέχρι το τελευταίο ευρώ. Πάντα θα γίνονται με πρόταση του Δήμου. 

Σήμερα θέλουμε να ληφθεί μια απόφαση για να ζητήσουμε ανταποδοτικά γιατί επιβαρύνονται οι κάτοικοι της 

περιοχής και ο Δήμος ευρύτερα από τη λειτουργία του κέντρου Υπερυψηλής Τάσης στη θέση ‘’Ποταμιά’’ Αθικίων του 

ΚΥΤ και αυτά θα τα εξειδικεύσουμε όταν θα έχω στη συνέχεια αποτελέσματα της διεκδίκησης ότι το ποσόν θα είναι 

τόσο και η διάρκεια θα είναι τόση και κάθε φορά θα εξειδικεύεται σε ποιους συλλόγους μπορούμε να τα δώσουμε. Ούτε 

το ποσόν που θα αναλογεί θα το πάρει ένα χωριό ή ένας σύλλογος και θα μείνουν οι άλλοι αδικημένοι, αλλά θα γίνει με 

την αναλογία του πληθυσμού και με τις ανάγκες του κάθε χωριού. Είμαι ανοιχτός να ακούσω οποιαδήποτε 

συμπληρωματική πρόταση». 

 
Στη συνέχεια ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου έδωσε τον λόγο στους επικεφαλής των παρατάξεων της 

μειοψηφίας κ.κ. Νανόπουλο Βασίλειο, Πρωτοπαπά Δημήτριο και Αλέξανδρο Γκουργιώτη. 

 
Από τη Συμμαχία Πολιτών, ο κ. Νανόπουλος Βασίλειος ανέφερε μεταξύ άλλων: 

 «...Νομίζω ότι θα βελτιώσει τη διαπραγματευτική θέση του Δημάρχου αν πάει για συζήτηση με βάση ένα 
συγκεκριμένο σχέδιο ποσοτικά, σε χρήμα και σε διάρκεια, το οποίο θα το έχει ψηφίσει το δημοτικό συμβούλιο.» 
 
Από την Πράσινη Πόλη ο κ. Πρωτοπαπάς Δημήτριος ανέφερε μεταξύ άλλων: 
 «…Αυτοί που θίγονται είναι οι τοπικές κοινωνίες, άρα θα πρέπει οι τοπικές κοινωνίες να έχουν λόγο κατά τη γνώμη 
μας. Πρέπει να τους ρωτήσουμε, τι θα είναι αυτά τα ανταποδοτικά, μέχρι ποιο ποσό θα φτάνουν…χρειάζεται ένα 
σχέδιο, να ξέρουμε τι έργα θα γίνουν και που και το προχωράω παρακάτω και λέω ότι οι τοπικές κοινωνίες πρέπει να 
πουν ότι απαιτούμε αυτό για το θέμα της περιοχής μας, για το σχολείο μας κλπ. Υπό αυτή την έννοια θα πρέπει όντως 
να υπάρξει ένα σχέδιο όπου η τοπική κοινωνία θα έχει πάρει κάποιες αποφάσεις και από κει και πέρα να το δούμε, αν 
και γενικότερα είμαστε επιφυλακτικοί σε αυτή τη φάση…και θα προτείναμε αν θέλετε κάτι παραπάνω, να συμμετέχουμε 
και διαπαραταξιακά». Η Πράσινη Πόλη καταψήφισε την πρόταση του Δημάρχου και αντιπρότεινε να ερωτηθούν 
πρωτίστως οι πληγείσες τοπικές κοινότητες, και εν συνεχεία να διαμορφωθεί συγκεκριμένο σχέδιο για το ύψος και τον 
καταμερισμό των ανταποδοτικών διαπαραταξιακά.  
 
Από την Πολιτική Διέξοδο, ο κ. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος μεταξύ άλλων ανέφερε: 
 «...το ζήτημα αυτό για το οποίο σήμερα καλούμαστε να συζητήσουμε και να δώσουμε την εξουσιοδότηση, ήταν 
πολύ ψηλά στην προεκλογική ατζέντα του κυρίου Δημάρχου, ο οποίος έδειχνε πως είχε και το πλάνο και το σχέδιο 
ολοκληρωμένο και τον μηχανισμό, ούτως ώστε την επομένη των εκλογών, όταν θα αναλάμβανε τη δημαρχιακή εξουσία, 
θα είχε τη δυνατότητα να επιβάλλει τους όρους του και να επιβληθεί σε αυτές τις εταιρείες.«…» 
 Στη 18η προγραμματική δέσμευση, στο σημείο 4 λέει «ότι θα λάβουμε αντισταθμιστικά οφέλη από τη λειτουργία 
της μονάδας ΚΥΤ της ΔΕΗ »...Τα οφέλη αυτά αφορούν: 

• την καταβολή ειδικού τέλους από τη ΔΕΗ στο δήμο, το οποίο θα χρησιμοποιηθεί για περιβαλλοντικά αναπτυξιακά 
έργα στην περιοχή, 

• την απαλλαγή ή τη μειωμένη χρέωση από την αξία του καταναλισκόμενου ρεύματος για τις κατοικίες των όμορων 
οικισμών και κοινοτήτων Αθικίων, Αλαμάνου, Σολομού, Χιλιομοδίου,  

• την επιχορήγηση των αθλητικών και πολιτιστικών συλλόγων της περιοχής, 
• τη δωρεάν υπογειοποίηση όλων των δικτύων φωτισμού της περιοχής των άλλων κοινοτήτων, 
• τη δωρεάν παροχή ρεύματος για δημοτικό φωτισμό.  

 Αντ' αυτής της τόσο καλά μελετημένης Δέσμευσης και των δεσμεύσεων προεκλογικών, σήμερα έχουμε μια 
γραμμένη στο πόδι εισήγηση…έχουμε αντιταχθεί γενικότερα σε αυτή την εγκατάσταση και στο παρελθόν έχω αναδείξει 
και ένα ζήτημα το οποίο έχει να κάνει με τις αρχαιότητες που ανεδείχθησαν εκεί, οι οποίες ετάφησαν κάτω από τις 
εγκαταστάσεις της ΑΔΜΗΕ και δεν διαμαρτυρήθηκε κανείς…Από την πρώτη στιγμή και από την πρώτη λογοδοσία, τον 
Μάρτιο του 2024, θέσαμε αυτό το ζήτημα...Τώρα ερχόμαστε δεκαεννέα μήνες μετά να συζητήσουμε για αυτό το θέμα, 
να εξουσιοδοτήσουμε τον κύριο Δήμαρχο να προβεί σε ενέργειες για να καθορίσει το ανώτατο όριο…Σε αυτό αν θέλετε 
πραγματικά να κάνουμε κάτι, ούτε διαπαραταξιακές, ούτε τίποτα. Ο κύριος δήμαρχος το είχε αναλάβει να το φέρει εις 
πέρας, αλλά επί τη βάσει των προεκλογικών δεσμεύσεων και όχι των γενικοτήτων». Ο κ. Γκουργιώτης καταψήφισε την 
εισήγηση του Δημάρχου και ως αντιπρόταση θα ψήφιζε όσα ανέφερε στο προγραμματικό του σχέδιο στο σημείο 4. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά 
και αφού έλαβε υπόψη του, την εισήγηση του Δημάρχου κ. Νικολάου Σταυρέλη, τις διατάξεις των Ν. 3463/2006, 
3852/2010, 4555/2018 όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν καθώς και κάθε άλλη ισχύουσα σχετική νομοθετική 
διάταξη και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών 
και αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 4555/2018), 
 
 



 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

(μειοψηφησάντων των κ.κ. Πρωτοπαπά Δημήτριου, Σπύρου Παναγιώτη (Πήτερ), Γκουργιώτη Αλέξανδρου) 
 

Ζητά από τον ΑΔΜΗΕ την καταβολή ανταποδοτικών τελών για λογαριασμό του Δήμου Κορινθίων λόγω των 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων που υφίστανται οι κάτοικοι και οι φορείς της ευρύτερης περιοχής του Κέντρου Υπερύψηλής 
Τάσης (ΚΥΤ) στη θέση «Ποταμιά» Αθικίων από την λειτουργία του ΚΥΤ. Τα ανταποδοτικά θα δοθούν για λογαριασμό του 
Δήμου  σε συλλόγους, φορείς, σχολεία, αλλά και για δράσεις και έργα του Δήμου Κορινθίων.   

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  22 / 272/ 2025 

 
 

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                             ΤΑ  ΜΕΛΗ  
        ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 20 - 06 - 2025 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 

 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 
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